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Abstract (en)
In an interlinked conveying or processing system, for example a silo installation, the articles must be conveyed from a starting point to a destination
point. For this purpose, the units to be switched onto a transport path must be calculated and the corresponding branch points must be switched for
switching through the transport path. For determining a transport path, a sequence list in which are contained all the units and branch points with
their connections is fed to a program processor. The program processor simulates different states of the branch points. When the desired destination
point is determined, the transport path is stored in a switching list which contains the switching states required for the activation of the transport path.
The switching list is at the same time used for controlling the installation during operation.

Abstract (de)
Bei einer vernetzten Förder- oder Verarbeitungsanlage, beispielsweise einer Siloanlage, muß das Gut von einem Startpunkt zu einem Zielpunkt
befördert werden. Hierzu müssen die auf einen Transportweg einzuschaltenden Aggregate ermittelt und die entsprechenden Verzweigungsstellen
zum Durchschalten des Transportweges geschaltet werden. Zum Ermitteln eines Transportweges wird in einen Programmprocessor eine
Ablaufliste eingegeben, in der sämtliche Aggregate und Verzweigungsstellen mit ihren Verknüpfungen enthalten sind. Der Programmprocessor
simuliert unterschiedliche Zustände der Verzweigungsstellen. Wird dabei der gewünschte Zielpunkt ermittelt, dann wird der Transportweg in einer
Einschaltliste gespeichert, die die zur Aktivierung des Transportweges benötigten Schaltzustände enthält. Die Einschaltliste wird zugleich zur
Steuerung der Anlage beim Betrieb benutzt.
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